Information on Sales Arrangements

銷售安排資料

Name of the development:	Eden Manor
發展項目名稱:	高爾夫・御苑
Date of Sales Suspended:	From 8 March 2020
停售日期:	由 2020 年 3 月 8 日起
Number of specified residential properties that will be suspended for sale: 停售的指明住宅物業的數目:	22

Description of the residential properties that will be suspended for sale:

停售的指明住宅物業的描述:

The following flat(s) in Tower 1:

以下在第1座的單位:

12A, 20A, 12B, 20B

The following flat(s) in Tower 3:

以下在第3座的單位:

5A, 17A, 25A, 5B, 25B

The following flat(s) in Tower 6:

以下在第6座的單位:

15B, 20B

The following flat(s) in Tower 7:

以下在第7座的單位:

28B, 23C, 27D

The following flat(s) in Tower 9:

以下在第9座的單位:

5A, 6A, 7A, 15A, 17A, 5B, 7B, 22B

Other matter:

其他事項:

The sales arrangements in respect of those residential properties which will not be suspended for sale as set out in the previous document containing the sales arrangements will remain unchanged.

在之前載有銷售安排的文件所列但不會停售的住宅物業,其銷售安排維持不變。

Hard copies of a document containing information on the above sales arrangements are available for collection by the general public free of charge at (1) 75/F, TWO IFC, Central, Hong Kong; (2) Eden Manor (Central) Sales Office, 31/F, ONE IFC, Central, Hong Kong; and (3) Eden Manor (Fanling) Sales Office, Shop No. 105B, 1/F, Green Code Plaza, 1 Ma Sik Road, Fanling, New Territories

載有上述銷售安排的資料文件印本於 (1) 香港中環國際金融中心二期75樓; (2) 高爾夫·御苑 (中環)售樓處 · 香港中環國際金融中心一期31樓;及 (3) 高爾夫·御苑(粉嶺)售樓處 · 新界粉嶺馬適路1號逸峯廣場1樓105B號舖可供公眾免費領取。

Date of issue (發出日期): 8-March-2020 (2020年3月8日)